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BUDAPEST FŐVÁROS XV . Ke r. 
ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐJE 

INTERPELLÁC Ó 
(SzMSz 53.§) 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az alpolgármesterhez és a bizottság 
hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben 
interpellálni nem lehet. 

Az. interpelláló neve: Lehoczki Ádám 

Az. interpelláció tárgya: Szándékozik-e a kerület vezetése felújítani a Veresegyházi utcát? 

Az. interpellált neve: Németh Angéla polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2018. november 

Az. interpelláció benyújtásának időpontja: 2018. október 26. 
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Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Asszony! 
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A kertvárosi utak tragikus állapotáról már sokszor tájékoztattam a kerület vezetését. Miközben László Tamás 

polgármesterségének négy évében, azaz 2010 és 2014 között csak az 1. körzetben megújult a teljesség 

igénye nélkül a Benkő István utca, a Szőcs Bertalan utca, a Vághó Ferenc utca, a Váchartyán és 

Vácbottyán utca, a Csomád utca mindkét oldala, az Acsa utca, a Balló Mátyás utca, a Harsányi Kálmán 

utca, az Alagi tér, addig ebben a ciklusban Hajdu László polgármestersége alatt mindössze az Árokhát út 

fele kapott új aszfaltburkolatot, melyre egyébként a körzet képviselőjeként személyesen gyüjtöttem aláírást. 

Ezen kívül az Önök vezetése alatt mindössze az ígérgetés maradt. 

Iskolapéldája ennek a Veresegyházi utca története. A Veresegyházi utca felújítását célzó lakossági 

aláírásgyüjtést követően Önök a Kikötő Közösségi Tér előtti közterület rendezésére kapott kormányzati 
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forrást tervezték be a Veresegyházi utca felújítására a kerület idei költségvetésében, holott pontosan tudták, 

hogy a kerület ezt a forrást más célra kapta. A kormányhatározat módosulását követően , mikor már biztossá vált, 

hogy ez az összeg a ténylegesen kijelölt célra lesz fordítva, Önök az akkor még csak polgármester-jelölt Németh 

Angéla aláírásával egy ferdítésekkel és csúsztatásokkal teli levélben László Tamást vádolták azzal, hogy a 

Veresegyházi utca felújítása miattunk marad el. Tették ezt annak tudatában, hogy az ominózus képviselő-testü leti 

ülésen javaslatot tettem arra, hogy a kerület 22 milliárdos költségvetéséből biztosítsa a szükséges 58 

millió forintot a Veresegyházi utca első szakaszának felújítására, amit természetesen a kerület akkor 

polgármestere, Hajdu László nem támogatott. 

Hiába a ferdítés és a csúsztatás, a lakókat nem tudják becsapni. Ahogy a legutóbbi testületi ülésen is elmondtam, 

a Veresegyház utcát is magába foglaló 2. szavazókör választási eredményein látható, hogy a lakók nem dőltek 

be ennek a blöffnek. Az utca továbbra is botrányos, gyakorlatilag használhatatlan, álláspontom szerint annak 

felújítása nem tűr további halasztást. 

Kérdésem a következő: Szándékozik-e a kerület vezetése saját forrásból felújítani a Veresegyházi utcát? 

Lehoczki Ádám 

önkormányzati képviselő (Fidesz-KDNP) 
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